
Dark and cold  protokoll möte 20200219 
Deltagare: Yvonne, Britt(Lennart), Alf, Jarkko, Stina, Tiina, Mats G, Mats W 
Plats: Medborgarskolans lokal LYRA 
Tid: 17:30 – 20:00 
Anteckningar: Mats Wahlberg 
 

1. Dagordning 
2. Föregående protokoll 20200205 
3. Mötesdagar framöver 

a. Årsmöte 26 februari 17:30 Medborgarskolans lokal LYRA 
4. Utåt 

a. Facebook sidor 
i. Dark and cold 
ii. Vinterbad i Skellefteå 

b. Laget.se 
c. VISIT Skellefteå 

i. BaseTOOL Information/utbildning kommer beställas för att 
själv kunna registrera föreningen med Verksamhet 
Evenemang och Paket. OBS innan publicering på VISIT 
Skellefteå ska innehållet kontrolleras och godkännas av 
VISIT. Det för att vi ska få ligga där gratis. Vi har bra 
möjligheter att låta andra aktörer länka in våran sida eller 
tvärsom. 

5. Ekonomi 
6. Föreningen 

a. VakBad I Stackis Yvonne och Mats W informerade om dagens 
aktivitet som helt plötsligt dök upp. Lilla Sportspegeln gjorde ett 
reportage med 5 st barn från Skellefteå som vakbadade. De 
filmade även ishantering. De önskar även lite existerande underlag 
från den tävling som varit just för att visa mängden folk. Mats W 
har en filmsnutt från fjolårets tävling. Niklas Normark var 
informerad före reportaget. Tipset om oss hade kommit från VISIT 
Skellefteå 

 
7. Tävling 

a. Ekonomi 
i. Rapport Det finns mycket som går utläsa av statistiken från 

tävlingen: 
1. 91 individuella deltagare deltog i 165 starter 
2. 258 totalt antal huvuden utförde 360 starter 

https://www.facebook.com/groups/506525252717390/?ref=bookmarksVinterbad%20i%20Skellefteå


3. 1 sjukdom 
ii. Anmälningar 

b. Summering 
i. Organisation Funktionärsträff på lördag morgon ska vara på 

annan plats än vid registreringen 
ii. En nästa träff där vi dokumenterar en vintersim tävling i 

detalj. Torrsimning! 
1. Ex Registrering vad behövs i detalj 

a. Hur ska olika saker sorteras 
b. Bord  
c. Lådor 
d. Sorteringsbegrepp behöver korrigeras för 

stafetterna till 1-laget sedan 2 namn. 
Men även andra arbetsområden bör gås igenom. 
Vad ska finnas framme för de reservplaner som vi 
behöver? 

 
iii. Det blev två el avbrott under tävlingen 

1. 63 A uttaget startade inte upp som det skulle.  
2. 16A uttaget som matade 2st elcentraler, klarade inte 

av den snedbelastning som TV-bussen orsakade då 
den var ansluten med 1-fas 10A. Byttes ut mot 3-fas 
16A. Alternativt så fanns det ett jordfel på 230V 
anslutningen i TV-bussen 

 
iv. Medaktörer 

1. KENDO Mycket bra trots få personer 
2. Vattumännen OK 
3. ROTARY  - Deltog inte i samarbete. 
4. SIMKLUBBEN – Mycket bra i tävlingen – hamburger 

miss med sopor. 
5. Parken Bra arbete men mycket tokigt kring 63A uttag 

och nycklar. Strul med de besiktningar som varit på 
evenemang före vår tävling. Vårt nerslag var 
Markupplåtelse tiderna. 

6. Fritid Helt OK före tävlingen. Frågetecken kring 
borttransport av utrustning 

7. Internservice Stora misstag som inte får upprepas till 
nästa år. HUR? 



8. JOUR Nyligen ändrad funktion från Skellefteå 
kommun fungerade inte eller bitvis mycket dåligt. När 
larmnummer rings sker vidarekoppling till 112. Där 
blev det lång väntan. När svar till slut erhölls skedde 
endast en ny vidare koppling till jourpersonal. Han 
hade just fått sig tilldelat de nya uppgifterna som vi 
behövde hjälp med. Kände inte till något kring vårt 
hjälp behov. 

9. Restaurangen Helt OK 
v. Området Än mer avstädat område till nästa år innan 

tävlingen. Inga ramper eller häckar ska synas. 
vi. Tillstånd Inlämnat underlag 20191009 svar 20200214 kl 

10:07. Måste gå lova betydligt snabbare. 
vii. Sponsorer Tydligare uppgifter om m2 behov och el-behov 

måste finnas senast 1 vecka innan. Var och en ska ta hand 
om sina sopor samt återställa platsen. 

viii. Invigning 
1. Talen Helt OK 
2. Uppträdandet Helt OK 
3. Extra vakbad inte på något sätt informerat eller dialog 

med någon!? Så får det inte vara. 
c. 2021 

i. Ändringar De förslag funderingar som kom fram vid mötet 
med IWSA presenterades men beslutades absolut inte vid 
det här mötet. 

ii. Musiktävling!? Utöver vakpoesi. 
 

8. Coolaste Centrum 
a. Seminariet Få deltagare men helt klart kom ett antal guldkorn 

fram, som exempelvis några samarbeten med andra. Alexanders 
presentation kan köras vid kommande årsmöte. 

b. Framöver Jarkko startar upp med mer detaljerad fortsättning 
 
 
 
 
 
 
 

 



9. Övrigt 

a. Tiina hade info om vakbadet 23 februari. Programmet ”Doktorn 
kommer” besöker Stackgrönnan 

b. Alf  
i. Han meddelade att han minskar ner sin medverkan till 

kommande år beträffande ett antal funktioner 

1. Epost- registrering 

2. Support epost 

3. Word press uppdateringar 

Någon eller några i föreningen måste ta över. 
Kring programmet kommer han och Anders fortsätta. 


